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  Protokół Nr XXI/20  

z dnia 2 czerwca 2020 r. 

 

 z sesji Rady Gminy Dobromierz odbytej w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury, 

Sportu i Rekreacji w Dobromierzu, pod przewodnictwem Leszka Sokalskiego – 

wiceprzewodniczącego Rady.   

  

Sesja Rady rozpoczęła się o godz. 16.30 i trwała do godz. 18.57.  

  

W sesji uczestniczyło 14 radnych, wójt Jerzy Ulbin, sekretarz Monika Borysewicz, skarbnik 

Barbara Zapała oraz kierownicy i dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych. 

 

Listy obecności stanowią zał. nr 1, 2 do protokołu.  

 

Ad.-1/2. 

Wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski otworzył obrady XXI sesji Rady Gminy 

Dobromierz. Poinformował, że sesja Rady Gminy Dobromierz ma uroczysty charakter z 

uwagi na 30 rocznicę wolnych wyborów, które symbolicznie rozpoczęły najnowszą historię 

polskiej samorządności i obchodzony Dzień Samorządu Terytorialnego dlatego obrady sesji 

rozpoczną się hymnem państwowym. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum 

niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. Przywitał zaproszonych gości księdza 

Andrzeja Walerowskiego, Janusza Zawadzkiego  Prezesa Zarządu Oddziału Gminnego 

Związku Ochotniczych Straży Pożarnych Rzeczypospolitej Polskiej w Dobromierzu, 

Krystiana Ulbina Radnego Powiatu Świdnickiego, radnych, wójta Jerzego Ulbina oraz 

kierowników i dyrektorów gminnych jednostek organizacyjnych. Zaznaczył, że z okazji Dnia 

Samorządu Terytorialnego do Rady Gminy wpłynęły życzenia od Senator Rzeczypospolitej 

Polskiej Agnieszki Kołacz- Leszczyńskiej, Poseł na Sejm RP Izabeli Mrzygłockiej, Moniki 

Wielichowskiej, Tomasza Siemoniaka, Związku Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej 

oraz Wojskowej Komendy Uzupełnień w Kłodzku. 

-wójt Jerzy Ulbin poinformował, że 27 maja 1990 r. odbyły się wybory do Rad Gmin i były to 

pierwsze wolne i  demokratyczne wybory.  Zwrócił uwagę, że 8 marca 1990 r. w życie weszła 

ustawa o samorządzie gminnym, samorząd otrzymał, własność, dochody oraz osobowość 

prawną. 30 lat samorządu skutkowało wieloma sukcesami gminy Dobromierz, 

pozyskiwaniem środków unijnych, a także prowadzeniem wielu inwestycji. Podziękował 

wszystkim, którzy przez 30 lat istnienia Samorządu Terytorialnego przyczynili się do 

rozwoju, pracy i funkcjonowania gminy Dobromierz. Poinformował, że ze względu na 

panującą epidemię nie można zorganizować obchodów 30- lecia Samorządu Terytorialnego. 

 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy 

Dobromierz. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobromierz na rok 2020. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Skarbu Państwa- Polskich 

Kolei Państwowych S.A  do zasobu Gminy Dobromierz działek nr 173/5 o pow. 

0,0502 ha i nr 173/10 o pow. 0,0599 ha, położonych w obrębie wsi Czernica. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dopłaty do ceny za odbiór ścieków 

odprowadzanych z terenu gminy Dobromierz poprzez sieć kanalizacji sanitarnej do 

oczyszczalni ścieków. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia samorządowej 

instytucji kultury pod nazwą Gminny Ośrodek Kultury, Sportu i Rekreacji w 

Dobromierzu i nadania jej statutu. 

11. Informacja na temat oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2019 dla Gminy 

Dobromierz. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski, zapytania, informacje. 

14. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Ad.-3. 

Wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski poinformował, że protokoły z XIX oraz XX 

nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Dobromierz  zostały wyłożone do wglądu w Biurze Rady, 

nie wniesiono do nich żadnych uwag.  

Zapytał, czy radni mają uwagi do protokołów?  

Uwag nie zgłoszono.  

Stwierdził, iż protokoły zostały przyjęte przez aklamację. 

 

Ad.-4.  

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedłożonego sprawozdania z pracy Wójta w okresie międzysesyjnym? 

-wójt Jerzy Ulbin poinformował, że 13 marca wydano zarządzenie dotyczące wprowadzenia 

prewencyjnych zasad, związanych ze stwierdzonymi przypadkami koronawirusa COVID-19 

na terenie Rzeczypospolitej Polskiej, obowiązujących na obszarze Gminy Dobromierz. W 

punkcie 12 zarządzenie zostało odwołane. Urząd od 23 kwietnia Urząd Gminy Dobromierz w 

pełni funkcjonuje zachowując środki ostrożności tj. prowadzony jest rejestr osób 

wchodzących do Urzędu, przestrzegany jest obowiązek noszenia maseczek medycznych oraz 

przeprowadzana jest dezynfekcja rąk.  Gmina Dobromierz dnia 3 kwietnia 2020 r. ogłosiła 

nabór wniosków o usunięcie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Dobromierz, 

który trwał do  15 maja 2020 r., wpłynęło 10 wniosków. W dniu 27 maja 2020 r. wniosek 

został złożony do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we 

Wrocławiu. Zwrócił uwagę, że w punkcie 6 bieżących zadań z budżetu Województwa 

Dolnośląskiego, Gmina Dobromierz pozyskała dotację na wyremontowanie drogi dojazdu 

rolnego w kierunku tzw. Alei Kasztanowej w Roztoce w kwocie 58,8 tys. zł. W punkcie 11 

ogłoszono przetarg na budowę sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowościach Jaskulin, 

Siodłkowice, Szymanów, gmina Dobromierz, II Etap. Przetarg dotyczy wybudowania 2 km 

sieci kanalizacji w Szymanowie. Ze względu na epidemię termin składania ofert został 

przedłużony do 7 maja. Wpłynęło 8 ofert. Poinformował, że Gmina Dobromierz na podstawie 

grantu przyznanego przez Centrum Projektów Polska Cyfrowa, zakupiła 20 laptopów, które 

zostały przekazane do szkół w Roztoce, Dobromierzu i Gniewkowie. W ramach kolejnej 

edycji grantu Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnejprogramu „Zdalna Szkoła+” zakupiono 14 

laptopów oraz 6 tabletów, które również zostały przekazane do szkół. Zwrócił uwagę na 
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punkt 16 bieżących zadań w związku ze zwiększonymi potrzebami placówek służby zdrowia 

wynikającymi z obecnej sytuacji epidemiologicznej spowodowanej rozprzestrzenianiem się 

koronawirusa (SARSCoV-2), Gmina Dobromierz postanowiła wesprzeć finansowo szpitale w 

Wałbrzychu i Świdnicy oraz Caritas Diecezji Świdnickiej. Poinformował, że w roku 

bieżącym w związku z obecną sytuacją epidemiologiczną, Gmina Dobromierz nie będzie 

organizowała planowanego w tym roku wypoczynku letniego dla dzieci i młodzieży z terenu 

gminy Dobromierz. Zaznaczył, że baseny kąpielowe nie zostaną otwarte.  

-radny Marek Jaworski zapytał o punkt 10 bieżących zadań, ogłoszono zapytanie ofertowe na 

przeprowadzenie audytu wewnętrznego o charakterze kontrolnym oraz doradczym w 

Urzędzie Gminy w Dobromierzu i jednostkach organizacyjnych Gminy Dobromierz.. Zapytał 

co w związku z odwołaniem kolonii, czy w zamian gmina Dobromierz zapewni dzieciom 

dodatkowe zajęcia? 

-wójt Jerzy Ulbin wrócił się z prośbą do sekretarz Moniki Borysewicz o wyjaśnienie kwestii 

związanej z przeprowadzeniem audytu wewnętrznego.  

-sekretarz Monika Borysewicz poinformowała, że kwestia ta dotyczy audytu finansowego i tą 

sprawą zajmuje się skarbnik gminy. 

-skarbnik Barbara Zapała poinformowała, że w przypadku przekroczenia przez gminę kwoty 

dochodu 40 mln zł jest ona zobowiązana do przeprowadzenia audytu. Zwróciła uwagę, że 

przetarg jest w trakcie rozstrzygnięcia. 

-wójt Jerzy Ulbin odniósł się do punktu 21 bieżących zadań. Poinformował, że na obecną 

chwilę nie można powiedzieć co gmina może zaoferować w zamian za odwołane kolenie. 

Organizacja zajęć jest zależna od sytuacji epidemicznej w Polsce.  

 

 

Ad.-5. 

-Prezes Zarządu Oddziału Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych 

Rzeczypospolitej Polskiej w Dobromierzu Janusz Zawadzki omówił projekt uchwały w 

sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Dobromierz. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono.   

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXI/122/20 w sprawie nadania tytułu Honorowego 

Obywatela Gminy Dobromierz głosowało: 14 – radnych za, 1 nieobecny. 

Uchwała została podjęta. 

 

-wójt Jerzy Ulbin pogratulował ks. Andrzejowi Walerowskiemu otrzymania tytułu 

Honorowego Obywatela Gminy Dobromierz. 

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski złożył gratulację oraz wręczył list gratulacyjny 

od przewodniczącego Rady Piotra Ruska.  

-ks. Andrzej Walerowski podziękował radnym za podjęcie uchwały oraz nadanie tytułu 

Honorowego Obywatela Gminy Dobromierz oraz dotychczasową współpracę.  

 

-wójt Jerzy Ulbin oraz wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski wręczyli ks. Andrzejowi 

Walerowskiemu kwiaty oraz odznaczenia tj. medal oraz legitymację Honorowego Obywatela 

Gminy Dobromierz 

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski ogłosił 10 min przerwy.  
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Ad.-6. 

-skarbnik Barbara Zapała omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Dobromierz na rok 2020. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały? 

-radny Marek Jaworski zapytał o dotację na przebudowę drogi dojazdowej, czy droga została 

już zrobiona? 

-wójt Jerzy Ulbin poinformował, że droga nie została jeszcze wykonana. Wniosek został 

złożony w listopadzie 2019 r. Zaznaczył, że wnioski można zmniejszyć cenowo, ale kwoty 

zawartej we wniosku nie można podwyższyć. Umowa dotacji wynosi 58,800 zł, a droga 

będzie pokryta asfaltem.  

-radny Marek Jaworski zapytał o przebudowę zaplecza na boisku sportowym w Roztoce. 

-wójt Jerzy Ulbin poinformował, że rzebudowa zaplecza będzie polegała na przebudowie 

szatni i toalety, a wniosek został złożony do LGD. 

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Dobromierz na rok 2020 w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXI/123/20 uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Dobromierz na rok 2020 głosowało: 14 – radnych za, 1 nieobecny. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-7. 

-wójt Jerzy Ulbin omówił projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Skarbu 

Państwa- Polskich Kolei Państwowych S.A  do zasobu Gminy Dobromierz działek nr 173/5 o 

pow. 0,0502 ha i nr 173/10 o pow. 0,0599 ha, położonych w obrębie wsi Czernica. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono.   

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

nieodpłatnego przejęcia od Skarbu Państwa- Polskich Kolei Państwowych S.A  do zasobu 

Gminy Dobromierz działek nr 173/5 o pow. 0,0502 ha i nr 173/10 o pow. 0,0599 ha, 

położonych w obrębie wsi Czernica w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

-przewodnicząca Komisji Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska Otylia Sieczka 

poinformowała, że kierowana przez nią komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie nieodpłatnego przejęcia od Skarbu Państwa- Polskich Kolei Państwowych S.A  do 

zasobu Gminy Dobromierz działek nr 173/5 o pow. 0,0502 ha i nr 173/10 o pow. 0,0599 ha, 

położonych w obrębie wsi Czernica w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXI/124/20 w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Skarbu 

Państwa- Polskich Kolei Państwowych S.A  do zasobu Gminy Dobromierz działek nr 
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173/5 o pow. 0,0502 ha i nr 173/10 o pow. 0,0599 ha, położonych w obrębie wsi Czernica 

głosowało: 14 – radnych za, 1 nieobecny. 

Uchwała została podjęta. 

 

 

Ad.-8. 

-wójt Jerzy Ulbin omówił projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki dopłaty do ceny za 

odbiór ścieków odprowadzanych z terenu gminy Dobromierz poprzez sieć kanalizacji 

sanitarnej do oczyszczalni ścieków. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono.   

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

ustalenia stawki dopłaty do ceny za odbiór ścieków odprowadzanych z terenu gminy 

Dobromierz poprzez sieć kanalizacji sanitarnej do oczyszczalni ścieków w głosowaniu: 5 

radnych za. 

 

-przewodnicząca Komisji Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska Otylia Sieczka 

poinformowała, że kierowana przez nią komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie ustalenia stawki dopłaty do ceny za odbiór ścieków odprowadzanych z terenu gminy 

Dobromierz poprzez sieć kanalizacji sanitarnej do oczyszczalni ścieków głosowaniu: 5 

radnych za. 

  

Za podjęciem Uchwały Nr XXI/125/20 uchwały w sprawie ustalenia stawki dopłaty do 

ceny za odbiór ścieków odprowadzanych z terenu gminy Dobromierz poprzez sieć 

kanalizacji sanitarnej do oczyszczalni ścieków głosowało: 14 – radnych za, 1 nieobecny. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-9. 

-wójt Jerzy Ulbin omówił projekt uchwały w sprawie dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono.   

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie dotacji 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku w głosowaniu: 

5 radnych za. 

 

-przewodniczący Komisji Socjalnej Michał Sadowski poinformował, że kierowana przez 

niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku w głosowaniu: 5 radnych 

za. 
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Za podjęciem Uchwały Nr XXI/126/20 uchwały w sprawie dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku głosowało: 14 – 

radnych za, 1 nieobecny. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-10. 

-zastępca dyrektora GOKSiR Jerzy Limberger omówił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury pod nazwą Gminny Ośrodek Kultury, 

Sportu i Rekreacji w Dobromierzu i nadania jej statutu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały?  

-radny Marek Jaworski zwrócił się z prośbą o porządkowanie w uchwale punktów w sposób 

alfabetyczny. 

-radny Zbigniew Patycki zapytał, czy w Jugowej jest plac zabaw? 

-zastępca dyrektora GOKSiR Jerzy Limberger poinformował, że plac zabaw znajdujący się 

obok kościła został zlikwidowany, ale zostanie on przeniesiony w inne miejsce.  

-radny Marek Jaworski zwrócił uwagę, że sprzęty znajdujące się na placach zabaw nie są w 

dobrym stanie i należałoby je wymienić. 

-zastępca dyrektora GOKSiR Jerzy Limberger poinformował, że po zlikwidowaniu placu 

zabaw zostawiono tylko metalowe elementy.  

 

-przewodniczący Komisji Socjalnej Michał Sadowski poinformował, że kierowana przez 

niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

utworzenia samorządowej instytucji kultury pod nazwą Gminny Ośrodek Kultury, Sportu i 

Rekreacji w Dobromierzu i nadania jej statutu w głosowaniu: 5 radnych za.  

 

Za podjęciem Uchwały Nr XXI/127/20 zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 

samorządowej instytucji kultury pod nazwą Gminny Ośrodek Kultury, Sportu i 

Rekreacji w Dobromierzu i nadania jej statutu, głosowało: 14– radnych za, 1 nieobecny. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-11. 

-kierownik GOPS Anna Kłys przedstawiła informacje na temat oceny zasobów pomocy 

społecznej na rok 2019 dla Gminy Dobromierz. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

-wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zapytał, czy radni mają pytania do 

przedstawionej informacji? 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.-12. 

Nie zgłoszono. 

Ad.-13. 

-radny Mariusz Bajek zwrócił się do zastępcy dyrektora GOKSiR z wnioskiem o wykoszenie 

boiska sportowego w Borowie. 

-zastępca dyrektora GOKSiR Jerzy Limberger poinformował, że wykoszeniem boisk zajmuje 

się Urząd Gminy, nie GOKSiR. 
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-radny Marek Piłat zwrócił się z prośbą o sprawdzenie czy do Urzędu Gminy wpłynęła 

informacja na temat prowadzenia przez firmę Tauron spisu słupów elektrycznych w 

miejscowości Jugowa.  

-wójt Jerzy Ulbin poinformował, że sprawa zostanie sprawdzona. 

-radny Zbigniew Patycki zwrócił się z prośbą o naprawę słupa ogłoszeniowego, który 

znajduje się w centrum wsi Roztoka.  (podczas wiatru została zerwana wierzchnia część 

słupa). Zapytał, jak wygląda sprawa wodociągu w Pietrzykowie? 

-wójt Jerzy Ulbin poinformował, że gmina chce wybudować wodociąg, obecnie trwając prace 

związane z uzyskaniem pozwolenia na budowę. Zwrócił uwagę, że sytuacja epidemii w 

Polsce nie za zatrzymała żadnych prac i wszystko realizowane jest zgodnie z terminami. W 

kwietniu do Patrzykowa dowożono wodę do celów gospodarczych. Poinformował, że słup 

ogłoszeniowy zostanie naprawiony. 

-radna Otylia Sieczka zapytała, czy Urząd Gminy otrzymał informację na temat planowanych 

zrzutów wody z kamieniołomu znajdującego się pod lasem w Gniewkowie. Zwróciła się z 

prośbą o uzupełnienie ubytków w nawierzchni drogi w Gniewkowie. 

-wójt Jerzy Ulbin poinformował, że drogi zostaną naprawione. 

-radny Mariusz Bajek zwrócił się z prośbą o naprawę wyrwy, która powstała za przejazdem 

kolejowym w Borowie. 

-radny Powiatu Świdnickiego Krystian Ulbin przedstawił informację nt. zadań 

inwestycyjnych zaplanowanych przez powiat do realizacji na terenie Gminy Dobromierz. 

-radny Marek Jaworski zwrócił się z prośbą o uzupełnienie ubytku w jezdni przy torach w 

Borowie. Poinformował, że w Roztoce na ul. 3 maja łańcuchy przy chodniku (główny zakręt 

w Roztoce) są pordzewiałe i pokrzywione.  Zwrócił się z wnioskiem o wyczyszczenie stawu 

w Roztoce. Zapytał, czy teren przy rzekach będzie wykaszany. Zwrócił uwagę, że w Borowie 

ze względu na pracę kamieniołomu jest bardzo duże zanieczyszczenie powietrza kurzem. 

 

W dyskusji na temat przedstawionej przez radnego Powiatu Świdnickiego Krystiana Ulbina  

informacji głos zabrał: wójt Jerzy Ulbin, radny Powiatu Świdnickiego Krystian Ulbin, 

wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski, radny Marek Jaworski, radny Andrzej Babiarz,. 

Szczegółowy zapis dyskusji znajduje się pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=HICoHtTV04s.   

 

Ad.-14. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, wiceprzewodniczący Rady ogłosił 

zamknięcie obrad XXI sesji Rady Gminy Dobromierz.  

 

     

         Wiceprzewodniczący Rady 

               (-) Leszek Sokalski 

        

 

 

 

 

Protokolant: Katarzyna Żur 

Obsługa prawna: radca prawny Mariusz Starke 
 

https://www.youtube.com/watch?v=HICoHtTV04s

